
Receive a “Health Pass” for your children before being admitted to School/kindergarten

开学之前，宝贝们来进行入园入学健康体检，获取“健康通行证”啦！

SCHOOL ENTRY HEALTH EXAMINATION PACKAGE
儿童入园入学体检套餐

Notes 备注:   

• [*] is optional item. Optional items will be charge separately.

• [*] 为可选检查项目。可选加项检查需要单独付费。  

• Declining certain examinations in the package will be regarded as a waiver. Package fee will remained as it is.

  如因您个人原因不选择套餐中的某项检查，将视为自动放弃，维世达诊所不予退还该检查项目的费用。

• No substitution of examination items in the package.

  本套餐内的检查项目不可替换。   

• This package is only applicable to Beijing Vista Medical Center. 

 本套餐仅适用于北京维世达诊所。

• This package cannot be used in conjunction with any other special offers or promotions.

 本套餐价格不与其他优惠项目共享。 

• Beijing Vista Medical Center reserves the rights of interpretation and change to this package. 

 北京维世达诊所保留对本套餐的解释权和变更权。

• If you have any questions, please call the department of Pediatrics at 010-8569 1588 .

 如您对本套餐有任何疑问，请致电儿科咨询 010-8569 1588。

Health Record
健康档案

Health Examination
儿童健康状况检查 

Height, Weight, Vision, Blood Pressure, Pulse etc.
身高，体重，视力，血压，脉搏等

Create a personal health record
建立专属个人的宝宝健康档案

Updating of the vaccination status
专业医生核对宝宝接种记录，以查看疫苗接种是否完整   

Category 项目 Description 细目

Child's Vaccine Check
儿童疫苗接种情况核对 

Blood tests
血液检查 

Examination Form
体检表格  

Complete Blood  Count (CBC), ALT,HBsAg
血常规，肝功能（谷丙转氨酶，乙肝表面抗原）   

Accomplishment of specific forms 
根据学校要求由专业医生完成体检表格的中/英文书写   

* Chest X-Ray                             X光检查 
* PPD Check                               结核菌素实验
* Ultrasound Examination     超声检查
* Vaccination                              疫苗接种  

* HBsAb                     乙肝表面抗体
* Microelement-5     微量元素
* ABO Blood Type     血型检查

Package Price  套餐价格   RMB 780 元

Optional Items  
可选加项




